
SPRÁVA KONTROLÓRA SLOVENSKÉHO FUTSALU 

 

za obdobie od Volebnej konferencie Slovenského futsalu, konanej dňa 10. 6. 2017 v Púchove .   

 

1. Kontrola plnenia uznesení Volebnej konferencie SF 2017 v Púchove  

 

Rok 2016 sa stal prvým rokom v rámci účinnosti nového Zákona č. 440/2015 Z.z. o športe, 

ktorý pre Slovenský futsal priniesol posledný rok nezávislého fungovania. Počnúc rokom 2017  

významným spôsobom ovplyvnil fungovanie našej organizácie a prakticky neumožnil reálne 

vykonávať futsal samostatne, bez priameho vplyvu inej organizácie.  

V zmysle § 16 ods. 1 písm. a) zákona o športe prestal byť SF považovaný za národný športový 

zväz, keďže nie je priamym členom medzinárodnej organizácie, zastrešujúcej tento šport 

(FIFA). Takýmto členom pre futsal je SFZ, preto SF prešiel pod záštitu SFZ. Priamym dopadom 

zákona o športe na futsal bola skutočnosť, že počnúc rokom 2017 finančné dotácie z 

Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR pre futsal boli realizované výhradne cez SFZ 

a nie priamo na SF, ako tomu bolo dovtedy. Rámcovou zmluvou, aktívnymi rokovaniami 

a vzájomnou ústretovosťou  medzi SF a SFZ bol dosiahnutý stav, že v rámci daného stavu je 

SF naďalej jediným odborným orgánom pre riadenie futsalu na Slovensku a SFZ 

administratívnym orgánom pre medzinárodnú komunikáciu s UEFA a FIFA a pre finančnú 

komunikáciu s MŠVVaŠ SR za futsal. Zdá sa, že za daných podmienok je uvedený stav jediným 

vhodným koncepčným riešením z pohľadu ďalšieho rozvoja futsalu na Slovensku. 

 

Konferencia SF, konaná v júni 2017, mala volebný, hodnotiaci a pracovný charakter. Jej 

význam bol najmä v tom, že sa hodnotilo 4 ročné, pomerné zložité obdobie, nielen z dôvodu 

ekonomickej nestability, ale tiež pomerne náročného zabezpečenia činnosti slovenského 

futsalu. Novelizovali sa stanovy SF, realizovala sa voľba nových orgánov SF - predsedu SF, 

členov VV SF, kontrolóra SF a predsedu komisie pre riadenie súťaží SF.  

V súlade so schváleným programom konferencie a prijatého uznesenia delegáti konferencie tiež 

prerokovali a konferencia zobrala na vedomie Správu o činnosti a hospodárení SF od ostatnej 

konferencie v roku 2016, Správu kontrolóra SF a revíznej komisie SF za obdobie od ostatnej 

konferencie v roku 2016 a schválila Spôsob prerozdelenia členských príspevkov SF. 

Konferencia v súlade so Stanovami SF prerokovala a právoplatne zvolila za: 

predsedu SF - D. Dobšoviča  

členov VV za príslušné regióny – Marcela Laurinského za BA, Roberta Číka za Západ, 

Miroslava Gibalu za Stred a Dušana Michalčíka za región Východ 

ďalších členov VV SF - Lukáša Bereca, Zoltána Máté, Jána Plošticu a Ivana Záhradového.   

zástupcu rozhodcov a delegátov vo VV SF - Ľudovíta Hrma.  

kontrolóra SF – Miroslava Jablonického 



predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF - Marcela Budáča.  

Konferencia v jej závere postupovala plne v súlade s rokovacím poriadkom SF a schváleným 

programom konferencie. Predseda návrhovej komisie prezentoval návrh jednotlivých uznesení, 

ktoré delegáti konferencie hlasovaním postupne schválili. Návrhová komisia vo svojej 

záverečnej správe konštatovala, že priebeh rokovania Volebnej konferencie SF prebehol 

v súlade so Stanovami SF, konštruktívne a bez nedostatkov.  

Kontrolná činnosť bola ďalej zameraná najmä na činnosť riadiacich orgánov SF a  hospodárenie 

s finančnými prostriedkami. Pomerne značné úsilie bolo zo strany kontrolóra venované 

koordinácii so SFZ, jeho kontrolórom a hlavným kontrolórom športu, v súvislosti s podnetmi 

štatutárneho zástupcu 4FSC,o.z. Bratislava p. Ladislava Križana na SFZ.    

 

2. Kontrola činnosti riadenia SF jeho orgánmi a rozvoj informovanosti  

 

Kontrolór SF sa v rámci činnosti zameral najmä na činnosť Výkonného výboru SF. Dôraz bol 

položený na vyhodnotenie volebnej konferencie, prípravu nového súťažného ročníka 

2017/2018 a jeho štruktúry v rámci riadenia SF a hospodárenie s finančnými prostriedkami. 

Kontrolnou činnosťou bolo zistené, že uznesenia konferencie boli splnené pokiaľ sa týka 

úpravy Stanov SF, ich registráciou a zverejnením na web stránke SF. Uznesenie týkajúce sa 

spôsobu prerozdelenia členských príspevkov SF bol splnený len čiastočne, pretože nie všetky 

organizácie túto možnosť využili.   

Kontrolnou činnosťou bolo ďalej zistené, že činnosť VV SF a všetkých jeho orgánov bola plne 

v súlade so Stanovami SF, aktuálnymi potrebami a úlohami. Počas hodnotiaceho obdobia sa v 

činnosti nevyskytli závažné nedostatky. Zasadnutia Výkonného výboru SF v rámci obdobia po 

volebnej konferencii boli pravidelné a pracovné. Všetky zasadnutia VV SF boli 

uznášaniaschopné. Predseda a jednotliví členovia VV SF pracovali priebežne. Medzi 

jednotlivými zasadnutiami pravidelne vzájomne komunikovali. Priebežne a operatívne 

reagovali na stav a plnenie prijatých úloh zo zasadnutí VV SF a na aktuálne problémy. Včas 

a v predstihu boli zasielané pozvánky na rokovania VV SF, pravidelná bola komunikácia 

predsedu SF s jednotlivými členmi VV SF. Významným článkom riadenia počas celého 

obdobia bola pravidelná kontrola plnenia prijatých úloh z ostatného zasadnutia VV SF. Všetky 

rokovania a zápisnice z rokovaní VV SF boli a sú pravidelne zverejňované na oficiálnej stránke 

SF.  

VV SF plnil svoje uznesenia v stanovených lehotách. K uzneseniam, ktoré neboli splnené, resp. 

ich plnenie bolo posunuté možno zaradiť uznesenia vzťahujúce sa na oblasť spolupráce so SFZ 

a prípravu novej zmluvy medzi SF a SFZ.   

Zasadnutia VV SF sa realizovali : 

1. zasadnutie 21. 6. 2017 v Leviciach 

2. zasadnutie 18. 8. 2017 v Prievidzi 

3. zasadnutie 14. 10. 2017 v Žiline 

4. zasadnutie 7. 1. 2018 v Žiline 

5. zasadnutie 15. 5. 2018 V Bratislave 



Obdobie medzi 4 a 5. zasadnutím bolo z pohľadu aktuálnych úloh zabezpečované spôsobom 

per-rollam, následne zdokumentovanou príslušnou zápisnicou z rokovania VV SF.    

 

V rámci činnosti VV SF pozitívne možno hodnotiť rozpracovanie záverov z volebnej 

konferencie, najmä návrhu koncepcie rozvoja futsalu do koncepčného dokumentu Strategický 

plán rozvoja futsalu na obdobie 2017 – 2021, ktorý sa následne stal súčasťou strategického 

plánu SFZ.  

 

K ďalším dôležitým úlohám po volebnej konferencii možno zaradiť najmä prípravu nového 

súťažného ročníka 2017/2018.  

Na 1. zasadnutí VV SF prerokoval a schválil: 

- novú štruktúru súťaží SF na SR 2017/2018 

- novelizáciu Súťažného poriadku  

- novelizáciu prílohy č. 3 Registračného a prestupového poriadku SFZ 

- zriadenie Odvolacej komisie SF 1.stupňa 

- organizačné zabezpečenie a personálne obsadenie Komisie pre riadenie súťaží SF 

(Exekutívy SF)   

 

Medzi ďalšie dôležité úlohy v oblasti činnosti SF, ktorými sa zaoberal VV SF možno zaradiť : 

- oblasť reprezentačných družstiev SF vrátane termínových listín jednotlivých akcií, ich 

   zabezpečenie a vyhodnotenie 

- marketingový plán SF 

- hospodárením s finančnými prostriedkami 

- spolupráca so SFZ a SAŠŠ 

- činnosť Exekutívy 

- príprava riadnej Konferencie SF v 2018 

- prípravu SR 2018/2019 

- činnosť zameranú na vypracovanie potrebných dokumentov v súvislosti s podnetom 

  štatutárneho zástupcu 4FSC,o.z. p. L. Križana zaslaného na SFZ a DK SFZ 

 

Všetky súťaže SF v SR 2017/2018 sa realizovali a ukončili v súlade so schváleným RS 

2017/2018 a normami SF. Pravidelne boli zverejňované Úradné správy Slovenského futsalu, 

ktoré taktiež prispeli k zvýšenej informovanosti futsalovej verejnosti o dianí vo futsalovom 

hnutí. Prostredníctvom portálu futsalslovakia.sk sa výrazne skvalitnila informovanosť a rozšíril 

sa priestor pre verejnú kontrolu o činnosti a dianí v slovenskom futsale.  



Napriek návrhu predsedu a VV SF nebol do Revíznej komisie SFZ v roku 2018 po konferencii 

SFZ doposiaľ zvolený zástupca SF. Je predpoklad, že po uzavretí zmluvy o vzájomnej 

spolupráci medzi SF a SFZ bude tento nedostatok riešený v súlade s obsahom zmluvy.    

 

3. Kontrola hospodárenia SF  

 

Oblasť finančných prostriedkov a ich čerpanie bolo od konania volebnej konferencie v júni 

2017 jednou z oblastí, na ktorú nové vedenie SF a jeho príslušné orgány a tiež i SFZ sústredili 

zvýšenú pozornosť. Popri základných povinnostiach SF, ako prijímateľa verejných 

prostriedkov, vyplývajúcich so zákonných noriem, k ďalším dôvodom bolo končiaca sa 

platnosť zmluvy o vzájomnej spolupráci so SFZ k 31. 12. 2017, proces prípravy novej zmluvy 

na ďalšie obdobie a tiež problémy súvisiace s podnetom L. Križana na SFZ a MŠVVaŠ SR. 

Počas obdobia od volebnej konferencie boli monitorované všetky dostupné informácie 

ohľadom hospodárenia, finančného riadenia a finančnej situácie SF. Občianske združenie 

Slovenský futsal od volebnej KSF 2017 uzavrelo účtovné obdobie - kalendárny rok 2017. 

Slovenský futsal za uvedené účtovné a zdaňovacie obdobie riadne vykonal účtovnú závierku 

a bol vykonaný audit. Po dnešnej konferencii a v zákonnej lehote by malo byť podané daňové 

priznanie k dani z príjmov.  

Slovenský futsal, ako Občianske združenie v uvedenom účtovnom období dosiahol výnosy 

v úhrnnej výške 336. 648 eur, pri nákladoch 318. 594 eur, čo znamená hospodársky výsledok - 

zisk 18 054 eur. Prehľad položiek nákladov a výnosov je podrobnejšie uvedený v Správe 

o hospodárení SF. Výkazy účtovnej závierky (súvaha, výsledovka) sú prílohou tejto správy. 

Kompletná účtovná závierka, vrátane Poznámok, je súčasťou Výročnej správy SF za rok 2017.  

K termínu účtovnej závierky k 31.12.2017 SF neevidoval žiadne záväzky, s výnimkou záväzku 

vyplývajúceho z rozpisu súťaží voči klubom z titulu finančnej zábezpeky (10 x 500 eur) 

viazanej na krytie neuhradených záväzkov klubov. V čase konania konferencie má SF v lehote 

splatnosti, resp. krátko po lehote splatnosti záväzky z bežnej činnosti voči dodávateľom a  

niektorým členom realizačných tímov reprezentácií z posledných reprezentačných akcií vo 

výške cca 9 tis. € a za mesiac máj 2018 tiež voči rozhodcom a delegátom. Tieto by mali byť 

štandardne uhrádzané v dohodnutých lehotách splatnosti. 

SF taktiež k termínu účtovnej závierky k 31.12.2017 neevidoval žiadne pohľadávky. Dôvodom 

je skutočnosť, že všetky nároky SF, existujúce z predchádzajúcich období voči SFZ boli 

v priebehu roku vysporiadané. V čase konania konferencie má SF pohľadávky z bežnej činnosti 

zo strany niektorých klubov. Je predpoklad, že do konca júla 2018, kedy je termín na 

vysporiadanie finančnej zábezpeky, budú tieto pohľadávky vyriešené. 

V aktuálnom účtovnom období od 1.1.2018 do 31.12.2018, v súlade s návrhom SFZ 

z novembra 2017, hospodári SF s možnými plánovanými príjmami zo SFZ celkove vo výške 

260.000 €, vrátane 40.000 € z UEFA. Z uvedených finančných prostriedkov, ku dňu dnešného 

konania konferencie bolo prostredníctvom fakturácie cez SFZ použitých cca 40.000 €. Situácia 

je však neštandardná z dôvodu doposiaľ nepodpísania zmluvy medzi SF a SFZ na ďalšie 

obdobie. Je predpoklad, že po konferencii ešte v mesiaci jún 2018 sa bude realizovať 

obojstranné pracovné stretnutie SF a SFZ k uvedenej zmluve.  



SFZ v novembri 2017 predložil orgánom SF návrh novej zmluvy o vzájomnej spolupráci 

s miernym navýšením finančného príspevku. S ohľadom na prijatú koncepciu rozvoja 

slovenského futsalu s názvom  „Strategický plán rozvoja futsalu na obdobie 2017 – 2021“,  

ktorá sa stala súčasťou strategického plánu SFZ, VV SF s predloženým návrhom nesúhlasil. 

Predložil vlastné návrhy i s podrobnou definíciou cieľových súm, v nadväznosti na postupné 

zabezpečenie cieľov a zámerov, stanovených v tomto dokumente, ako základný predpoklad pre 

ďalší, kvalitatívny rozvoj futsalu na Slovensku. SFZ sa s návrhom predbežne nestotožnil 

a k návrhu novej zmluvy pristúpi najskôr po konferencii SFZ vo februári 2018. Výrazným 

negatívnym podnetom pre tento krok zo strany SFZ bol tiež podnet Ladislava Križana, 

štatutárneho zástupcu 4FSC, o.z. Bratislava na MŠVVaŠ SR a SFZ z 12. septembra 2017. To 

však SF dostalo do zložitej situácie finančného nezabezpečenia podujatí realizovaných od 

začiatku roku 2018.  

 

Z uvedeného dôvodu predseda SF, na základe prerokovania vo VV SF, predložil SFZ návrh 

osobitného režimu financovania slovenského futsalu do doby podpísania novej zmluvy, s čím 

i na základe viacerých vzájomných pracovných rokovaní SFZ súhlasil a v tomto režime 

fungujeme SF doposiaľ. Napriek tomu vedenie SF zabezpečilo všetky náležitosti a podmienky 

potrebné na riadne pokračovanie plánovaných podujatí  a zabezpečenie činnosti všetkých 

orgánov SF bez toho, aby bolo potrebné ich obmedziť, resp. zrušiť. 

 

Napriek uvedeným ťažkostiam možno uviesť, že SF v období od volebnej konferencie čerpal 

poskytnuté verejné finančné prostriedky v súlade so zákonnými normami, účelne, bez 

zásadného negatívneho zásahu do športového programu. Všetky potrebné údaje (kompletná 

účtovná závierka) sú súčasťou Výročnej správy SF za rok 2017. Pozitívne je konštatovanie, že 

sa výrazne skvalitnila informovanosti verejnosti i činnosti a hospodárení so zverenými 

finančnými prostriedkami, prostredníctvom portálu futsalslovakia.sk, časť dokumenty. 

 

4. Riešenie podnetov štatutárneho zástupcu 4FSC, o.z. Bratislava 

 

Novozvolené orgány SF hneď od počiatku svojej činnosti museli riešiť veľmi náročné podnety, 

ktoré nemali priamu súvislosť s vlastnou činnosťou, ale sa jej dotýkali veľmi citlivo. Boli 

náročné i z toho dôvodu, že sa na ich riešenie muselo vynaložiť zvýšené úsilie a pozornosť. 

Bolo to množstvo podnetov, smerovaných hlavnej kontrolórke športu, kontrolórovi SF, 

kontrolórovi SFZ, generálnemu sekretárovi SFZ, VV SFZ, Disciplinárnej komisii SFZ a 

Odvolacej komisii SFZ. Podnety, ktoré sa priamo dotýkali pôsobenia a čiastočne i existencie 

slovenského futsalu. Riziko bolo v tom, že mohli vytvoriť veľkú nedôveru nielen medzi SFZ 

a SF, ale mohli mať tiež dopad i v rámci medzinárodnej scény. Ich riešenie spadalo do 

kompetencie predsedu SF, VV SF, Exekutívy SF a kontrolóra SF.  

 

Dňa 23. augusta 2017 bol hlavnému kontrolórovi športu doručený podnet p. Ladislava 

Križana, štatutárneho zástupcu 4FSC, o.z. Predmetom podania bolo preskúmanie rozhodnutia 



a s ním súvisiaceho postupu orgánov SF, konkrétne Exekutívy SF na základe ktorého družstvo 

ŠK 4FSC o.z. nebolo zaradené do 1. SLF v sezóne 2017/2018. 

Na základe tohto podnetu zaslal hlavný kontrolór športu kontrolórovi SF žiadosť o 

vypracovanie kontrolnej správy nielen k danému podnetu, ale tiež k plneniu povinností 

týkajúcich sa zverejňovania všetkých platných noriem futsalu na webovej stránke SF, 

preverenia zloženia orgánu Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy), jej spôsob kreovania, 

dátum vzniku funkcie v Exekutíve, zoznam členov Exekutívy a jej štatút a tiež ako sú plnené 

povinnosti v nadväznosti na povinné zverejňovanie informácií v zmysle zákona o športe. Tento 

list bol zaslaný na vedomie Kontrolórovi SFZ a p. L. Križanovi.       

 

Uvedený podnet bol kontrolórom SF spracovaný a zaslaný Hlavnému kontrolórovi športu, na 

vedomie Kontrolórovi SFZ a predsedovi SF. V odpovedi sa uvádza, že kontrolnou činnosťou 

bolo zistené, že v súlade s daným stavom Exekutíva súťaží SF žiadne rozhodnutie, na základe 

ktorého klub 4FSC o.z. nezaradila do 1.SFL nevydala. Nebol na to žiadny dôvod, pretože klub 

uvedený formálno-právny akt,  t.j. záväznú prihlášku do 1. SLF pre ročník 2017-2018, tak ako 

ostatné kluby, vôbec nepodal. Ani v stanovenom termíne, ani v náhradnom, napriek tomu, že 

bol o tejto možnosti včas informovaný.  

 

Zároveň bolo o.i. uvedené, že: 

 

- po preverení skutkového stavu Slovenský futsal plní povinnosti vyplývajúce so zákona o 

športe  o. i. tým, že všetky platné normy Slovenského futsalu a ostatné informácie sú vedené a 

pravidelne aktualizované na webovej stránke Slovenského futsalu  futsalslovakia.sk., 

  

-  proces tvorby a kreovania Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutíva súťaží SF) bol v súlade 

so stanovami Slovenského futsalu, 

 

- na konferencii Slovenského futsalu dňa 10. 6. 2017 bol v súlade so stanovami SF čl.8, bod 3e) 

právoplatne zvolený predseda Exekutívy súťaží SF. 

 

- v súlade so stanovami SF čl. 11 a čl. 12, bol na 1. zasadnutí Výkonného výboru SF dňa 21. 6. 

2017 prerokovaný a po diskusii schválený návrh predsedu Exekutívy súťaží SF na organizačné 

zabezpečenie a personálne obsadenie Exekutívy súťaží SF.  

 

Svoje stanovisko Hlavnému kontrolórovi následne poskytol osobne i predseda SF D. Dobšovič 

 

Uvedený podnet bol L. Križanom zároveň zaslaný Odvolacej komisii Slovenského futbalu. Tá 

sa uvedeným podnetom klubu 4FSC, o.z. na preskúmanie rozhodnutia SF taktiež zaoberala. Na 

svojom zasadnutí dňa 28. 8. 2017 podanie prerokovala a prijala k nemu uznesenie : 

 

„Konanie o podnete klubu 4FSC, o.z. na preskúmanie rozhodnutia SF  z a s t a v u j e, 

podľa čl. 60, ods.14, písm. a) stanov SFZ“ 

 

a to najmä z dôvodu, že dlžná suma bola Makroteamom Žilina uhradená v deň začiatku nového 

SR 2017/2018. Rozhodnutie bolo tiež oznámené v Úradnej správe SFZ č. 10 zo dňa 2. 9. 2017. 

Zároveň ku svojmu rozhodnutiu vypracovala tiež písomné odôvodnenie.  

 

 



Dňa 12. septembra 2017 bol zaslaný ďalší rozsiahly podnet od L. Križana, štatutárneho 

zástupcu 4FSC, o.z. adresovaný Generálnemu sekretárovi SFZ a DK SFZ. V podnete je o.i. 

uvedené, že 

- ŠK Makroteam Žilina bol Exekutívou SF do najvyššej súťaže – 1.SLF v SR 2017/2018  

zaradený neoprávnene, napriek tomu, že nespĺňal podmienky účasti (neuhradenie finančného 

záväzku do termínu podania prihlášky)  

- Exekutíva svojim konaním narušuje regulárnosť a integritu 1.SLF tým, že Makroteam Žilina  

ide odohrať stretnutie 1. kola 1.SLF dňa 15.9.2017 a tým mohla spáchať disciplinárne 

previnenie v súlade s čl. 52 a porušiť zákon o športe, § 94/1. 

 

V súlade s uvedeným DK SFZ začala disciplinárne konanie. Za účelom podania vysvetlenia 

k podnetu p. L. Križana boli na zasadnutie DK SFZ prizvaní p. D. Dobšovič, ako štatutár 

Makroteamu Žilina a p. M. Budáč, ako predseda Exekutívy SF,  

 

DK SFZ po podaní vysvetlenia zo strany štatutárneho zástupcu Makroteamu a predsedu 

Exekutívy a v súlade s obsahom podnetu L. Križana daný stav prerokovala. V  ÚS SFZ č. 17 

zo dňa 21.10.2017 vydala uznesenie č. U-330, v ktorom ŠK Makroteam Žilina za porušenie 

povinnosti vyplývajúcej z predpisu člena SFZ pri podaní prihlášky do súťaže uložila DS – 

odobratie 3 bodov družstvu v 1. SLF v súťažnom ročníku 2017/18 a finančnú pokutu vo výške 

300 €. Zároveň uložila klubu ochranné opatrenie, spočívajúce v príkaze, aby klub v záujme 

prevencie predchádzania obdobných porušení, prerokoval podstatu disciplinárneho previnenia 

s Exekutívou SF...  

Na základe uvedeného uznesenia DK SFZ sa klub Makroteam Žilina voči rozhodnutiu odvolal 

na DK SFZ. DK SFZ U 390 zobrala na vedomie odvolanie voči rozhodnutiu a rozhodla, že 

odvolaniu v plnom rozsahu nevyhovuje a podľa čl. 84/8 DP predkladá vec Odvolacej komisii 

SFZ. Tá odvolanie dňa 9. 1. 2018 prerokovala, rozhodnutie DK SFZ zrušila a vec vrátila na 

nové konanie a rozhodnutie DK SFZ podľa čl. 60 ods. 14 písm. d) Stanov SFZ. DK SFZ U607 

vo veci podnetu 4FSC, o. z. (U201, U330), na základe rozhodnutia odvolacej komisie SFZ č. 

k. OK/18/2017 rozhodla, že konanie voči Makroteamu zastavuje, podľa čl. 78/5a DP. 

 

Tým, že podnety bol tiež zaslané i Generálnemu sekretárovi SFZ sa SF stal centrom zvýšenej 

pozornosti predstaviteľov SFZ. Atmosféra smerom k slovenskému futsalu nebola v tom čase 

dostatočne pozitívna a pokojná, čiastočne ovplyvnená rôznymi dohadmi a tvrdeniami. Tiež 

i preto, že p. L. Križan zaslal podnet na vykonanie kontroly, ktoré bolo doručené Hlavnému 

kontrolórovi športu dňa 23.08.2017 vo veciach týkajúcich sa vedenia účtovníctva SF za 

obdobie posledných piatich rokov v rozpore so zákonom 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení 

neskorších predpisov, nespôsobilosti SF ako prijímateľa verejných prostriedkov a nezaradenie 

družstva 4FSC do 1. SLF v sezóne 2017/2018 so „žiadosťou o bezodkladné rozhodnutie o 

zastavení poskytovania akýchkoľvek finančných prostriedkov najmä z verejných zdrojov 

Slovenskému futsalu a pozastavení členstva SF v SFZ s okamžitou účinnosťou do rozhodnutia 

o jeho prípadnom vylúčení najbližšou konferenciou SFZ v zmysle čl. 26 stanov SFZ.  



Z dôvodu zistenia stavu veci bola zo strany SFZ nariadená kontrola v SF, ktorú vykonal 

kontrolór SFZ a SF bol vyzvaný na dodanie príslušných dokumentov. Kontrolór v záverečnej 

správe uviedol, že napriek niektorým nezrovnalostiach zistených kontrolou nie je dôvod, aby 

SF stratil spôsobilosť byť prijímateľom verejných prostriedkov. Napriek uvedenému VV SFZ 

na svojom zasadnutí dňa 3. 10. 2017 pozastavil ďalšie financovanie Slovenského futsalu až do 

nápravy stavu veci.  

 

K ďalším podnetom L. Križanom je potrebné zaradiť tiež podnet podaný na DK SFZ. Obsahom 

podnetu bola osoba kontrolóra SF a zároveň člena DK SFZ. DK SFZ sa uvedeným podnetom 

zaoberala. Požiadala LPaE komisiu SFZ o právne odôvodnenie prípadného rozporu so 

Stanovami a Zákonom o športe. Stanovisko LPaE komisie bolo, že daný stav je v rozpore so 

Stanovami SFZ a Zákona o športe. Na základe tohto stanoviska DK SFZ prijala uznesenie, v 

ktorom uložila SF odstrániť tento protiprávny stav. Z uvedeného dôvodu som sa vzdal funkcie 

kontrolóra a dnešná konferencia musí zvoliť nového, v súlade so Stanovami SF.   

 

Záver  

 

Nielen ako kontrolór, ale tiež ako dlhoročný funkcionár a činovník v slovenskom futsale 

konštatujem, že počas obdobia od konferencie v júni 2017 sa činnosť v slovenskom futsale 

neustále zdokonaľuje. Môžeme mať výhrady k niektorým okolnostiam – či už je to oblasť 

komunikácie, vzťahov, riadenia a pod. Nielen v kontrolnej činnosti som sa utvrdil v tom, že 

popri celej šírke názorov je situácia taká, že je len málo tých, ktorí chcú aj aktívne pracovať 

v prospech celého hnutia. Pretože je to oblasť, ktorá nepozná čas. Predpokladá nielen osobnú 

angažovanosť, ale tiež i určitú mieru odbornosti, osobnej pripravenosti, znalosť prostredia 

a určitú víziu. Niekde chýba schopnosť načúvania názorom a odborným radám iných, niekedy 

zase miera vlastnej sebareflexie.  

Napriek tomu, že do vedenia organizácieSF z pohľadu VV SF prišlo veľa nových ľudí, na 

základe vlastnej kontrolnej činnosti, vzájomných diskusií a poznania môžem oceniť snahu 

o zvyšovanie kvality práce v riadiacich orgánoch, najmä  v pozícii predsedu a VV SF. Viem čo 

tá práca prináša, sám som bol členom VV a predsedom komisie R a D.  

Nesmiem zabudnúť na kluby, ich sponzorov a majiteľov. I vďaka ním, sa úroveň a kvalita 

najvyššej súťaže zvýšila, najmä príchodom zahraničných hráčov. Je to skutočnosť, na ktorú nie 

všetci boli a stále nie sú dostatočne a včas pripravení. 

Pribudli nové súťaže, rozšírilo sa portfólio medzinárodných kontaktov. Skvalitnila sa oblasť 

transparentného nakladania s finančnými prostriedkami, zlepšila sa úroveň všeobecnej 

informovanosti. Činnosť je transparentná, plne v súlade s danými právnymi normami. 

Okolnosti nútia k rozumnej úspore, bez zníženia kvality poskytovaných služieb. Vysporiadali 

sa staré záväzky a pohľadávky k 31.12.2017, pribudol nový marketingový partner.    

Som toho názoru, že len spoločným úsilím sa bude úroveň SF neustále zvyšovať. Musí 

pretrvávať úcta k zákonom a najvyšším normám SF. Do ďalšieho obdobia prajem neustále 



zdokonaľovanie sa  vo všetkých oblastiach pôsobnosti SF, športové úspechy a tak potrebné 

finančné prostriedky.   

 

Ďakujem za pozornosť  

         Senec, 9.6.2018 


